
RESUM de l’acta 88 del CONSELL ESCOLAR 30-01-2023

1) Liquidació econòmica 2022. S’aprova la liquidació econòmica del 2022.

2) Aprovació pressupost 2023. S’aprova el pressupost pel 2023.

3) Revisió i aprovació de les Normes d’Organització i Funcionament. S’aproven les NOFC.

4) Altres.

● Millores en les condicions de contracte amb La Caixa. S’ha aconseguit que les comissions
siguin 0€ per un any. Cal que cada any directora i secretària negociïn aquest aspecte.

● Canvi en la situació laboral de l’administrativa.

● Període de preinscripció EI, EP, ES: del 6 al 20 de març.

● Informem que no ens van donar el Premi Participa pel projecte de l’Escola que Somiem, i
que ens hem presentat al Premi Baldiri Reixac amb el projecte del Televeig.

● S’ha pintat la zona de mitjans durant les vacances de Nadal. No veiem pressa per pintar
les zones que queden, millor a l’estiu per tal de poder apartar mobles. Potser és més
important destinar tasques de tancament de finestres.

● Pla Català de l’Esport. Enguany l’hem destinat a fer sortides d’entorn familiars.

○ Diumenge 27 de novembre. Caminada pel Parc dels Talls. Ruta circular.

○ Diumenge 5 de febrer. Gimcana familiar al pèlag Gran.

○ Diumenge 5 de març. Sortida de natura pels voltants de Vilobí.

● A partir de febrer tindrem una estudiant de pràctiques d’educació primària.

7) Precs i preguntes.

● Des dels representants de famílies comenten que aquests dies de gener està fent fred a
l’escola. Es parla que cal trobar alguna solució àgil per poder allargar l’horari de calefacció,
tant al matí (sobretot els dilluns) com al migdia. Des que es tanca la calefacció la
temperatura baixa molt perquè l’edifici no té bons tancaments i és molt poc eficient
energèticament.

● Des dels representants de les famílies es pregunta a l’ajuntament si ja hi ha resposta sobre
les intencions del consistori a fer-se seva part de les intervencions a la zona de la pista, per
a fer d’aquest espai un entorn amb més ombres i més profitós a nivell pedagògic, didàctic i
de joc. La representat de l’ajuntament diu que no n’han parlat. Des dels diferents
representants del Consell, tant famílies, com AMPA, mestres i equip directiu demanen que
l'ajuntament escolti aquesta demanda ja que és una necessitat pel centre que fa ja molts
anys que està sobre la taula.


